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INDIA 印度 
 Mumbai Senatus sent two representatives to Nepal for 2 weeks and conducted a training day. 

They undertook extension, setting up a new praesidium in St. Paul’s parish Bagaan. This brings 
to 6 the number of praesidia in Nepal. 
孟買分團有兩位代表到尼泊爾兩星期，舉辦了培育日、幫忙擴軍及在 Bagaan 的

聖保祿堂區成立新支團。尼泊爾的聖母軍現已增加到６個支團。 
 
SCOTLAND 蘇格蘭 
 The praesidium attached to Glasgow University has 9 active and 15 auxiliary members. Works 

include book barrow outside the University Library. This work has generated many discussions 
during which the Catholic Faith is explained and leaflets and Miraculous Medals distributed.  
一個支團在格拉斯哥大學有９位活動團員及 15 位輔助團員。他們的工作包括在

大學圖書館門外的流動圖書館。這項工作能引起與被接觸者談論天主教的信仰，

也能推廣顯靈聖牌。 
 
GERMANY 德國 
 The Senatus advised the Comitium against organising Pilgrimages to shrines not fully recognised 

by the Church.  
分團提醒督察區團不要舉辦朝聖到一些教會當局還未完全承認的朝聖地方。 

 
IRELAND 愛爾蘭 
 Kerry Comitium: The Procession with the Fatima statue and contact work continues on the 13th 

of each month from May to October.  
Kerry督察區團繼續在５月到１０月的１３日舉辦花地瑪聖母像出遊及接觸工作。 

 
 Thurles Comitium: One praesidium organises cemetery Rosaries in November. 

Thurles督察區團轄下一個支團在 11月籌辦在墳場為亡者恭唸玫瑰經。 
 
 Birr/Roscrea Curia: Legionaries in the Cistercian monastery visit hospitals and nursing homes 

and operate a book barrow at the monastery Church.  
Birr/Roscrea 分團中有一個在熙篤會修院内，他們的工作包括探訪醫院及療養院，

在修院的聖堂還有流動圖書館。 
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